
56 Fieldmanager - 2/2024

De Stelling in deze uitgave luidt: ‘Om toekomstbestendig te zijn, doet elke 

tennisclub er verstandig aan om te investeren in padelbanen.’ Op verzoek 

van de redactie reageren dit keer Edward van der Meijden, directeur van de 

Vereniging van Padelbaanbouwers Nederland (VPN), Leon van Leeuwen, 

accommodatiemanager bij de KNLTB, en Willem Majoor, mede-eigenaar van 

Tennis Totaal.
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DE STELLING: 
‘Om toekomst-
bestendig te 
zijn, doet elke 
tennisclub er 
verstandig aan 
om te investeren 
in padelbanen’

‘Om toekomstbestendig te zijn, hoeft niet elke tennisclub te 
investeren in padelbanen. De keuze voor investeren in padel
banen is sterk afhankelijk van ambities en lokale omstandig
heden en dus altijd maatwerk. Bij bewezen interesse van de 
leden of een toenemende vraag vanuit de omgeving kan het 
aanbieden van padel uiteraard het onderzoeken en het ver
volgens een investering waard zijn. Maar een tennisclub kan 
net zo goed toekomstbestendig zijn door uitsluitend tennis 
te (blijven) faciliteren. Ook de tennisport heeft namelijk nog 
steeds een sterke positie en grote achterban als tweede sport 
in Nederland.’

Samenwerken
‘Het is verstandig om eerst te kijken naar de omgeving waarin 
je als tennisclub bent gevestigd, op welke plaatsen in de regio 
al padel wordt aangeboden en of je kunt samenwerken. Zeker 
nu de padelsport snel groeit en er steeds meer aanbod komt, 
is het belangrijk om daar rekening mee te houden. Zo kán het 
verstandig zijn om het padelaanbod in de regio te clusteren op 
één of een beperkt aantal locaties. Daar kun je de padelspeler 
dan een compleet aanbod bieden, bijvoorbeeld lessen,  
competities, toernooien en activiteiten. De KNLTB trekt daarbij 
graag met de aangesloten clubs op. Wij kunnen ondersteunen 
en adviseren, om tot het juiste en gewenste aanbod te komen 
en te zorgen voor een gezond evenwicht in de markt.’

LEON VAN LEEUWEN
accommodatiemanager KNLTB

‘Het kán verstandig zijn om 
het padelaanbod in de regio 
te clusteren’

BE SOCIAL 
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‘Wat in de stelling beweerd wordt, kun je niet zo zwartwit zeggen. 
Onze roots liggen in tennis en op dat gebied doen we het erg goed, net 
als in padel en pickleball. Als het gaat om met de tijd meegaan, is het 
altijd goed om als club te investeren. Maar doe het dan in de breedste 
zin des woords, bijvoorbeeld in speel en spelvoorzieningen voor de 
allerkleinsten, een geüpdatet duurzaam clubgebouw of het opfrissen 
van het gehele park.’

Onderzoeken
‘Als er bij een tennisclub een leeftijdsgroep ontbreekt (of lijkt te gaan 
ontbreken) of een ledentekort is, doen ze er goed aan om te onder
zoeken of verbreding dit wellicht kan verhelpen. Het begint volgens 
ons bij de sociale functie die een vereniging heeft in de buurt. Anders 
gezegd: hoe krijgen we of houden we gezelligheid op de club, met alle 
leeftijden? Wat dat betreft zijn tennis, padel en pickleball uitgelezen 
sporten voor jong en oud en voor ieder geslacht.’

Groot voordeel
‘Pickleball en padel hebben wel als groot voordeel dat het spel dyna
misch is. Er ontstaan snel rally’s, er heerst een teamgevoel en het is ook 
nog eens aantrekkelijk om naar te kijken. Kort gezegd: je moet meegaan 
met de tijd, maar de manier waarop kan voor elke club verschillend zijn!'

WILLEM MAJOOR
mede-eigenaar PadelTotaal, TennisTotaal en PickleballTotaal

‘Meegaan met de tijd’

‘Padel draagt zeker bij aan de toekomstbestendigheid van een tennis
club, maar het aanbieden van padel is niet per definitie noodzakelijk om 
als club te kunnen voortbestaan. Er zijn tennisclubs die hun inkomsten 
en ledenaantal prima op peil kunnen houden zonder padel aan te bie
den. De groeiende populariteit van de padelsport betekent bovendien 
niet dat die van tennis afneemt.’

Inkomsten
‘Het aanbieden van padel geeft bij veel tennisclubs een impuls aan het 
ledenaantal vanwege de populariteit van de sport. Het biedt de moge
lijkheid om tegen betaling banen te verhuren, wat een effectieve manier 
is om inkomsten te genereren. De investering in een of meerdere padel
kooien wordt vaak snel afgeschreven, afhankelijk van het bestaande 
aanbod en de vraag in de omgeving. Verenigingen doen er verstandig 
aan om samenwerking te zoeken met andere padelaanbieders in de 
regio voor lessen, competities, toernooien en activiteiten, om een sterk 
aanbod van padel te borgen.’

Goede verstandhouding
‘Om als tennisclub toekomstbestendig te kunnen uitbreiden met padel
banen, is bovendien een goede verstandhouding met de gemeente, 
de buurt en de leden van groot belang. Denk hierbij niet alleen aan de 
impact van licht en geluid, maar bijvoorbeeld ook aan het integreren 
van de nieuwe aanwas van leden en externe huurders in het bestaande 
ledenbestand. VPNaannemers zijn ervaren padelbaan bouwers, 
die staan voor aanleg van hoge kwaliteit én duidelijke informatie
voorziening over de aanleg van padelbanen, van het vergunningstraject 
tot de oplevering.’

EDWARD VAN DER MEIJDEN
directeur VPN

‘Het aanbieden van padel geeft 
veel tennisclubs een impuls’

DE STELLING


